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Συνήλθε σήμερα, για πρώτη φορά μετά τις πρόσφατες αρχαιρεσίες,
το Μικτό Συμβούλιο της ΕΣΗΕΑ.

Το Διοικητικό Συμβούλιο ενημέρωσε το Μικτό για την πορεία των
διαπραγματεύσεων  των  συλλογικών  συμβάσεων  στις  εφημερίδες,
στην  ΕΡΤ  και  στα  Ιδιωτικά  Ραδιοτηλεοπτικά  Μέσα  και  οι
εκπρόσωποι  έθεσαν  υπόψη  του  Δ.Σ.  εργασιακά  προβλήματα  που
απασχολούν τους συναδέλφους.

Ακολούθως ο Πρόεδρος Αρ. Μανωλάκος και η Γεν. Γραμματέας Νανά
Νταουντάκη,  με  τον  Πρόεδρο  του  ΤΣΠΕΑΘ  Γ.  Κατσανεβάκη,
επισκέφθηκαν τον υφυπουργό Κοινωνικών Ασφαλίσεων Ν. Φαρμάκη
και συζήτησαν μαζί του το θέμα των αυξήσεων των συντάξεων, τις
ρυθμίσεις που εκκρεμούν για την εθελουσία έξοδο των συναδέλφων
από την ΕΡΤ και την ασφάλιση των εργαζομένων δημοσιογράφων στα
portals.
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